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Protokół nr 36/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 maja 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński        - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

4. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego 

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SP ZOZ w Wieluniu) 

5. Pan Bartłomiej Kotala   - kierownik Działu Informatyki  

        Samodzielnego Publicznego Zakładu  

        Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ 

        w Wieluniu) 

6. Pani Bożena Krej    - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

        Powiatowego w Wieluniu  
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 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o udzielenie gwarancji zabezpieczenia wkładu własnego 

dla wniosku o dofinansowanie w ramach inwestycji D1.1.2 Przyspieszenie 

procesów transformacji cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług 

cyfrowych w ochronie zdrowia.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 roku zadań zlecanych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania pomocy 

zdrowotnej nauczycielom szkół i placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wieluński. 

8. Sprawy bieżące.  

9. Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu,  

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” są trzy sprawy do rozpatrzenia. Zapytał, czy są 

uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o udzielenie gwarancji zabezpieczenia wkładu własnego 

dla wniosku o dofinansowanie w ramach inwestycji D1.1.2 Przyspieszenie 

procesów transformacji cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług 

cyfrowych w ochronie zdrowia.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 roku zadań zlecanych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania pomocy 

zdrowotnej nauczycielom szkół i placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wieluński. 

8. Sprawy bieżące.  

9. Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o udzielenie gwarancji zabezpieczenia wkładu własnego  

dla wniosku o dofinansowanie w ramach inwestycji D1.1.2 Przyspieszenie procesów 

transformacji cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług cyfrowych  

w ochronie zdrowia. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oraz Pana Bartłomieja Kotalę – kierownika 

Działu Informatyki. Powiedział, że Zarząd otrzymał Pani pismo, jednak dziwi go fakt, 

że była Pani obecna 23 maja na posiedzeniu Zarządu oraz na sesji Rady Powiatu  

w tym samym dniu i nie poinformowała Zarządu o złożeniu takiego pisma, wiedząc, 

że 30 maja jest następne posiedzenie Zarządu Powiatu, a termin składania wniosków 

upływa 29 maja. Dodał, że otrzymał to pismo w poniedziałek tj.26 maja, stąd termin 

został zmieniony i posiedzenie przyspieszenie by móc porozmawiać. Nadmienił,  

że wcześniej była informacja ze szpitala, że jednostka nie jest zainteresowana 

składaniem wniosków na pozyskanie środków z tego programu, który został 

ogłoszony 11 kwietnia br. Powiedział, że Pani dyrektor w piśmie z 22 maja prosi,  

by zabezpieczyć środki z budżetu Powiatu Wieluńskiego, ale gdyby zależało dyrekcji 

na tym wniosku, to wystarczyło przyjść i porozmawiać na ten temat.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że pojawił 

się program o tematyce cyfryzacji, a ona wcześniej wspominała, że będzie szukać 

takich projektów. Dodała, że sytuacja kształtowała się różnie w poszczególnych 

fazach, ponieważ prowadzone były rozmowy z firmami oraz podczas konferencji  

z dyrektorami szpitali, kontaktowała się na szczeblu wojewódzkim oraz ministerialny 

żeby dowiedzieć się, czy warto aplikować, dlatego że potrzeby szpitala są znane  

i wymogi w zakresie cyfryzacji stale rosną i przewidują, że będą musieli wydatkować 

około 1 mln zł w przeciągu dwóch lat, z czego w tym około 800 tys. zł na rozwój 

cyfryzacji w szpitalu. Powiedziała, że program, który się pojawił i po jego analizie,  

bo wcześniej nie wie danych liczbowych oraz merytorycznych, o co można 

aplikować, jaki jest koszt i co będzie przydatne dla szpitala, okazało się, że są cztery 

obszary i w każdym trzeba aplikować. Nadmieniła, że były prowadzone rozmowy,  

w tym również przez szefa Działu Informatycznego, w którym obszarze należy 

aplikować oraz złożyć wniosek i był etap rozmów, z którego wynikało, że konieczne 

jest złożenie we wszystkich obszarach, co jest aktualne, z zaznaczeniem,  

że proporcja cenowa pozostałych jest tak duża i koszty są wysokie, że podatek VAT 

jest na poziomie tego, co szpital w przeciągu dwóch lat wykonać. Podkreśliła,  

że w związku z tym powstała poważna wątpliwość czy jest sens się starać  

o te środki, jednak potem okazało się po kolejnych rozmowach, które odbywają się 

regularnie i poszerzają wiedzę oraz informacje, które można wyrazić również 
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liczbowo, a zmieniały się cały czas biorąc pod uwagę analizę rynku. W związku  

z powyższym dyrekcja dążyła do zminimalizowania obszarów, którymi szpital jest 

najmniej zainteresowany, a jednocześnie „włożyć” w te obszary coś co będzie 

przydatne dla szpitala, a te obszary, które są obligatoryjne, to by się znalazły. 

Ponadto powiedziała, że w ostatnim czasie odbyła spotkanie z przedstawicielem 

firmy Prospen, który uzmysłowił pewne kwestie, że w tym projekcie można zawrzeć 

coś co będzie przydatne dla szpitala, a obniżyć inną sferę. Podkreśliła, że jest to 

proces i kwestie dotyczące cyberbezpieczeństwa i cyfryzacji nie są dla niej łatwe,  

a szpital jest operatorem usług kluczowych, a jest pustka informacyjna na wyższych 

szczeblach w zakresie tego projektu. Powiedziała, że szanse szpitala na uzyskanie 

dofinansowanie są niewielkie, ponieważ jednostka znajduje się na minusie, jeśli 

mowa o kryteriach podstawowych, niemniej jednak jest to poważny dylemat. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, dlaczego szpital 

jest na minusie i dlaczego nie ma certyfikacji. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała, o jakiej 

certyfikacji mowa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że o certyfikacie akredytacyjnym wydawanym przez Ministerstwo Zdrowia 

potwierdzający spełnienie standardów akredytacyjnych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

mowa o akredytacji, jest to proces, do którego można przystąpić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wie,  

że można przystąpić, pytanie dlaczego szpital nie posiada jej. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest to 

bardzo kosztowny proces, wszystkie procedury muszą zostać zaktualizowane i nie 

wszystkie szpitale wojewódzkie i kliniczne posiadają tę akredytacje, a powiatowe 

bardzo rzadko, natomiast małe szpitale i przychodnie mogą bardzo łatwo zdobyć 

akredytacje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że brak 

akredytacja we wszystkich konkursach z KPO (Krajowego Planu Odbudowy) zabiera 

punkty. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przygotowanie akredytacji to czas około dwóch lat, jednak cały czas szpital 
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przygotowuje się do niej poprzez wdrażanie i aktualizowanie procedur, ale jest  

to proces. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że gdyby 

starania rozpoczęły się wtedy, kiedy inne szpitale, to już pewnie byłaby. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, ale jest  

to pewien okres i nie wie czy byłaby, ponieważ biorąc pod uwagę wymogi, a obecnie 

nie są one dobrze znane i jest oczekiwanie na przepisy w tym zakresie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wynikają  

z ustawy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

ponieważ wystąpiły zmiany i okresy przejściowe, kiedy nie można było złożyć 

nowych wniosków i teraz jest oczekiwanie na nowe wymogi akredytacyjne.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co się wydarzyło  

od momentu złożenia pisma w kwietniu, stanowiącego, że dyrekcja nie jest 

zainteresowana składaniem wniosku do obecnego momentu i czym się kierowała 

będąc na sesji oraz posiedzeniu Zarządu w dniu 23 maja, że nie poinformowała  

radnych o złożeniu tak dużego wniosku. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że odbyła 

szereg rozmów na temat zasadności i potrzebnej dokumentacji jaka powinna być 

złożona. Dodała, że konsultowała się z Bankiem Gospodarstwa Krajowego (BGK), 

ponieważ okazało się, że by złożyć wniosek, to jeżeli zabezpieczeniem byłyby środki 

własne, to szpital musiał by je mieć na wyodrębnionym koncie w momencie złożenia 

wniosku zabezpieczone, co powodowałoby wzrost zobowiązań wymagalnych  

i dodatkowe, wysokie koszty dla szpitala, jeżeli byłaby to kwestia banku. Spotkała się 

z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego, który jest opiekunem jednostki  

i ustaliła, że gdyby była promesa z banku, to te środki również musielibyśmy opłacać, 

które bank zabezpieczył od momentu udzielenia wsparcia, czyli odsetki musiałyby 

być płacone. Dodała, że uczestniczyła w zjeździe dyrektorów w Warszawie, który 

bezpośrednio poprzedzał sesję, ponieważ był w dniu sesji, prosiła o sprawdzenie 

pewnych kwestii przedstawiciela Zarządu Okręgowych Szpitali Powiatowych 

dotyczących oświadczenia, uzyskała informacje po sesji, że muszą być 

zabezpieczone środkami z budżetu na ten moment i wniosek wymaga uzupełnienia. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że posiadają informację, że starosta jednoosobowo nie może sam podjąć takiej 
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decyzji, a Pani dyrektor wiedząc, że jest posiedzenie Zarządu Powiatu z góry 

przesądziła o niepowodzeniu tego wniosku i niezłożeniu go. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dyrektor 

powiedziała, że w ciągu miesiąca od kwietnia do końca maja sprawdzała, że nie jest 

w stanie sama zabezpieczyć wkładu własnego, ale do Zarządu nie zwróciła się  

o pomoc na przestrzeni półtorej miesiąca, nawet nie powiedziała o zamiarze złożenia 

wniosku tylko w kwietniu przedstawiła pismo, że nie ma zamiaru składać. Dodał,  

że jeśli ktoś mówi, że nie będzie czegoś robił, to nie robi, a Pani dyrektor nic nie 

wspomina, że dalej rozpatruje wniosek i sprawdza możliwości i może warto 

aplikować, potem dowiadujemy się, że jest złożone pismo z prośbą o taką sumę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że były 

rozmowy, jednak jeśli mowa o KPO to takie wnioski będą się pojawiać i deklarowała, 

że będzie próbowała wykorzystać każdą szanse dla szpitala. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu potwierdził i dodał,  

że konkurs pojawił się w kwietniu, więc dlaczego nie powiedziała wtedy, że będzie 

chciała sprawdzać możliwości ubiegania się o to dofinansowanie oraz sprawdzi 

możliwości finansowe i dopiero podejmie decyzje, tylko odpowiedziała, ze nie jest 

zainteresowana. Podkreślił, że przez okres miesiąca jest cisza i odbywa się Zarząd, 

sesja również nie zostało nic wspomniane i nagle jest pojawia się informacja,  

że wpłynął wniosek, wiedząc, że termin posiedzenia Zarządu jest przewidziany  

na dzień 30 maja. Zapytał, czy Pani dyrektor wiedziała o tym terminie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dowiedziała się bardzo późno, ale wiedziała.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że na moment 

składania pisma wiedziała o tym terminie i nie przyszła do starosty, wicestarosty, czy 

któregokolwiek z członków Zarządu z prośbą o przełożeniu terminu posiedzenia. 

Zapytał, czy Pani dyrektor przyszła poprosić o zmianę terminu posiedzenia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie zgadza się z tym. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że odpowiedzialność za ten wniosek „zepchnęła” Pani na Zarząd, w tym na niego. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy dyrektor 

przyszła do Zarządu poinformować, że złożyła wniosek i chciałaby przełożyć 

posiedzenie, wiedząc, że najbliższe jest 30 maja. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to nie 

jest jej decyzja. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że składając taki 

wniosek i chcąc uzyskać dofinansowanie powinna przyjść do Zarządu  

i poinformować, że jest problem, ponieważ posiedzenie jest ustalone na 30 maja,  

a termin składania wniosków upływa 29 maja i zapytać, czy jest możliwość 

przełożenia, ponieważ chce Pani aplikować, a nie było żadnej reakcji z Pani strony. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że może 

sprawdzić, kiedy wpłynęła informacja o posiedzeniach, ale istotniejsza jest inna 

kwestia. Dodała, że koordynator, który pomaga przy pisaniu wniosku, który chciał się 

wycofać, bo sytuacja jest bardzo dynamiczna, a decyzja została podjęta późno na 

podstawie uzyskanych informacji, natomiast pismo jest formą komunikacji i wysłała je  

w momencie, gdy tylko zgromadziła materiał. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że są inne 

formy komunikacji, na przykład telefon, bo są różne sytuacje. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nawet 

można było przyspieszyć bardziej to posiedzenie Zarządu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przyjmuje tę informację i na przyszłość będzie wiedzieć, że w takiej sytuacji 

będzie dzwonić. Dodała, że niezwłocznie po zebraniu materiału o tym, że jednak 

będzie składany wniosek o dofinansowanie, otrzymaniu danych finansowych, które 

zmieniły obraz tego, czy warto złożyć wniosek, zostało złożone pismo do starostwa. 

Podkreśliła, że pośpiech był tak duży żeby niezwłocznie skierować ten dokument,  

że potem się okazało musiało zostać poprawione, bo wystąpił błąd, ponieważ zostało 

źle zsumowane w jednej tabel, wynikało to tylko i wyłącznie z pośpiechu  

by tę informację przedłożyć na piśmie. Natomiast jeśli mowa o formę podpisu 

oświadczenia, to pytała zarówno w banku rozmawiając z opiekunem oraz od Pana, 

który tworzy ten projekt, że dopiero w wczoraj się skontaktował, ponieważ ma bardzo 

dużo wniosków i uzyskała, informację, że nie ma doprecyzowanego wymogu jeśli 

mowa o podpisie na oświadczeniu, czy wystarczy Starosty, czy Starosty, 

Wicestarosty i Skarbnika. Nadmieniła, że wczoraj się dowiedziała, że dobrym 

rozwiązaniem będzie podpisanie zgodnie z KRS (Krajowym Rejestrem Sądowym), 

które może reprezentować, bo oświadczenie nie ma rangi środków w budżecie, co 

starała się wyraźnie w piśmie podkreślić, ponieważ nie ma żadnego doprecyzowania 
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wymogów w tym zakresie, tylko mowa o rozpoczęciu starań. Powiedziała, że ma 

informacje, że w trybie sprawdzania wniosku można go uzupełniać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy starała się Pani 

o uzyskanie promesy bankowej dla szpitala.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła i dodała,  

że toczyły się rozmowy o jej uzyskanie, ale nie otrzymaliby w tak krótkim czasie oraz 

wiązałoby się z dodatkowymi kosztami, te informację uzyskała na ostatnim spotkaniu 

z przedstawicielem BGK. Powiedziała, że prowadziła rozmowy wcześniej oraz 

przesyłała dane do banku starając się o nią, dowiedziała się, że jest to zbyt krótki 

czas oraz jeśli szpitale starają się o te środki, to jest forma oświadczenia, która nie 

stawia obowiązku po stronie Powiatu w zakresie budżetu, ale z wymogów nie wynika 

to. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział, że jest 

dokładnie wskazane, że nie narzucają żadnej formy dokumentu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie wie, 

czy jest wymagany cały Zarząd, czy nie, tym pismem zawarła wszystko co udało jej 

się merytorycznie ustalić. Dodała, że nie a formy oświadczenia, więc nie chciała 

sugerować tylko napisała co zostało ustalone, że „w formie oświadczenia o zamiarze 

podjęcia działań, celem zabezpieczenia wkładu własnego dla wniosku  

na cyberbezpieczeństwa szpitala ze środków Powiatu Wieluńskiego”, czyli jest  

to dopiero zamiar, wiec nie ustaliła kto musi to podpisać, pozostawiła do decyzji 

Zarządu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w piśmie zostało 

napisane, że finasowanie ze środków Powiatu Wieluńskiego o równowartości 20% 

kosztów kwalifikowanych, czyli otrzymał harmonogram wydatków kwalifikowanych 

bez podatku VAT na kwotę 5 642 521,40 zł. dodał, że 20 % z kwoty 5 642 521,40 to 

kwota 1 128 504,28 zł, ale oprócz tego jest jeszcze podatek VAT o wartości  

1 100 tys. zł, czyli z tego rozumie, że szpital powinien mieć kwotę zabezpieczona  

w okolicach 2 300 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zaprzeczyła oraz dodała, 

że tylko podatek VAT w kwocie 1 106 752,14 zł i jeśli wniosek przejdzie przetarg  

i będzie realizowany w takich wartościach, to taki będzie koszt po stronie szpitala, ale 

wymóg oświadczenia stanowi 20% kosztów kwalifikowanych.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że kwota 

zabezpieczenia i koszt po stronie Powiatu czy szpitala byłby w wysokości podatku 

VAT w kwocie 1 106 tys. zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w kwocie 

1 128 tys. zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w wysokości VAT-u, oświadczenie wymagają na 20%. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy cały VAT czy 

20%.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chciałby uzyskać 

jednoznaczną odpowiedź. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że cały 

VAT, ale nie wszystko jest opodatkowane stawką 23%.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że KPO finansuje 

100% wydatków kwalifikowanych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział,  

że wymagają takiego zabezpieczenia, 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że w oświadczeniu 20% kosztów kwalifikowanych. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że koszty 

kwalifikowane są netto.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że kwota kosztów 

wynosi 5 642 521,40 zł. Powiedziała, że usługi mogą mieć różną stawkę podatku 

VAT.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie mogą być 

koszty kwalifikowane.  

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział,  

że kwota 5 642 521,40 zł. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile wynosi 20 % tej 

kwoty. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 1 128 504,28 zł.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaprzeczył i dodał, że  1 106 

tys. zł co zostało ukazane w zestawieniu. Powiedział, że ma drugie zestawienie 

5 642 521,40 zł brutto 6 749 tys. zł, podatek VAT 1 106 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy mamy 

zabezpieczyć kwotę 1 128 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła i dodała, że 

pokryją tylko VAT i może być stawka 23% ale może być jakaś usługa w wysokości 

8%. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, ze jest mowa o 

kwocie na oświadczeniu 1 128 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Przemysław krężel – skarbnik powiatu zapytał, dlaczego w piśmie jest 

zapis „20% kosztów kwalifikowanych”. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że takiego 

oświadczenia wymaga ministerstwo.  

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w trakcie 

realizacji tego wniosku będzie zaliczka. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział, że są 

zaliczki. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dziwi go, 

dlaczego konieczne jest zabezpieczenie 20%, jeśli jest 100% kwalifikowanych… 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że VAT nie 

jest kwalifikowany. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że o niego nie 

pytają. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że może być 

różna stawka podatku i zostało uśrednione żeby mieć koszty kwalifikowane  

i zabezpieczenie łatwe do sprawdzenia na etapie sprawdzania wniosków, bo musiały 

być jakieś założenia. 

Pan Bartłomiej Kotala -kierownik Działu Informatyki powiedział, że jest 

wartość 8 % i 23%. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak Pani dyrektor widzi 

możliwość po pozytywnym rozpatrzeniu wniosku, zagwarantowanie środków 

finansowych w swoim budżecie. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że biorąc 

pod uwagę, że tworzony jest odział geriatryczny, konieczny jest remont oddziału 

pulmonologicznego, są opóźnienia w płatności z Narodowego Funduszu Zdrowia,  

to nie widzi możliwości. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy widzi Pan  

do 31 maja 2026 roku szanse zrealizowania tego projektu mowa zakupie urządzenia 

biorąc pod uwagę czas na rozpatrzenie wniosku, czyli około pól roku. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, ze jest mowa 

o lipcu lub sierpniu będzie rozpatrzenie, a na przykład w konkursie dotyczącym 

środków na oddział geriatryczny opóźniało się dużo.  

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział,  

że szansa jest, ale są również zagrożenia i należy je mieć również na uwadze  

że względu na fakt, że płyną informacje z rynku, że dostępność jest mała, ponieważ 

zgłosiło się bardzo dużo szpitali do projektu. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest szansa 

pomyślności tego wniosku, ponieważ jest 12 punktów na 21 możliwych, co przekłada 

336 miejsce. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział,  

że szpital jest poza czołówką, ale ma również informację, że wiele szpitali nie 

decyduje ze względu na formę, w jakiej ten projekt został stworzony, więc jest 

szansa, że te placówki nie wezmą udziału, a wieluńska jednostka awansuje  

w rankingu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że część z tych 

zakupów szpital musi dokonać. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki potwierdził.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, w jaki terminie. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział,  

że są różne przedziały czasowe, do końca tego roku konieczne jest wymienienie 

około 150 stacji roboczych, ponieważ Microsoft zaprzestaje wsparcie Windowsa 10. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy te plany 

zakupowe są ujęte w planie finansowym. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jednostka musi je zrealizować, więc ta inwestycja musi zostać podjęta i plan 

inwestycyjny będzie zmieniony by zakupić te komputery. Dodała, ze jeśli Microsoft 
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wycofał się ze wsparcia, to oznacza, że te komputery będą kupowane za duże 

pieniądze, wiec lepiej wymienić sprzęt i środki na ten cel muszą zostać 

wygospodarowane. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że mając  

na uwadze pismo, które Pan kierownik przygotował, to cena stacji jednostkowych jest 

tańsza, a konieczne jest skorzystanie z kilku obszarów, czyli to generują duża kwotę 

około 1 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, ze nie tylko  

to jest ważne dla szpitala, ale serwery również są ważne. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że są trzy 

elementy, które w momencie, gdy zsumujemy dają kwotę 1 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Dodała,  

że biorąc pod uwagę pierwszą analizę obszarów… 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że piśmie zostało 

zawarte, że z pewnych elementów korzystamy chociaż ich nie potrzebujemy, bo takie 

są wymogi konkursu, np.: AI 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział, że jeśli 

mowa o sztucznej inteligencji, to konieczne jest wzięcie udziału. Dodał, że jest  

to szansa dla szpitala by móc się zintegrować z platforma usług inteligentnych 

Centrum Zdrowia, to konieczne jest zaktualizowanie szpitalnego systemu 

radiologicznego, więc w ramach tej integracji nastąpiłaby aktualizacja do nowszej 

wersji oprogramowania oferowanego przez firmę obsługującą jednostkę, więc jest  

to korzyść na czas pracy radiologów, lekarzy, nie jest to obszar, który jest pilny, ale  

w przyszłości będzie wymagane. Podkreślił, że informacje na ten temat spływały  

z czasem, bo dowiadywał się o wielu kwestiach związanych z projektem po upływie 

czasu i sami dostawcy próbowali przesyłać zapytania do ministerstwa zdrowia i obraz 

projektu zmieniał się dynamicznie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że z tego 

względu zmieniła się decyzja, a informacje były przekazywane niezwłocznie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w piśmie jest 

napisane, że „w tym ostatnim przypadku wystarczające na dzień dzisiejszy jest 

oświadczenie starosty, wicestarosty i skarbnika powiatu wieluńskiego zawierające 

zamiar sfinansowania ze środków powiatu wieluńskiego o wartości 20%” później  
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to oświadczenie jest zmienione, bo jest napisane „oświadczenie o zamiarze podjęcia 

działań” a nie sfinansowania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w obu 

przypadkach jest „zamiar”. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że podpisanie 

oświadczenia o podjęciu działań czy zamiarze sfinansowania przez starostę  

i wicestarostę i podpisanie przez skarbnika jest podpisanie zobowiązania, gdzie  

w konsekwencji te środki muszą się znaleźć. Zapytał, co dzieje się wtedy, gdy 

otrzymujemy te środki, ponieważ chciałby zaznaczyć, że tych środków w tym roku  

na pewno nie będzie w budżecie, a w przyszłym również, bo są spore inne 

inwestycje. Zapytał, co w przypadku, jeżeli Powiat nie sfinansuje, czy szpital da radę 

to udźwignąć finansowo. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że byłoby 

to bardzo trudne, aczkolwiek jest to obszar dynamiczny i zdecydowała się dlatego,  

że każdego dnia dowiaduje się nowych informacji o projekcie i to czy oświadczenie 

wystarczy żeby podpisał starosta, czy dwóch członków Zarządu, tego nie wie, 

ponieważ nie zostało to doprecyzowane. Dodała, że podobnie jest z informacją 

telefoniczną dotycząca ilości składanych wniosków przez szpitale, nie wiadomo, czy 

jest ona wiarygodna, może się zdarzyć, ze na etapie uzupełniania wniosków, 

zostanie poproszona o coś więcej, ale może wtedy będzie więcej wiadomo, ponieważ 

fakt, ze rosną wymogi wobec szpitala i takie informacje pojawiają się „z dnia na 

dzień”, bo wsparcie oprogramowania to decyzja niezależna od szpitala i dyrekcja 

dowiaduje się że będzie musiała dokonać tej zmiany.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to było 

dawno wiadomo.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie jest do 

końca pewna, czy było wiadomo, ze wsparcie oprogramowania kończy się z tym 

rokiem. Dodała, ze jest dylemat, ponieważ czas na realizację tych zadań jest krótki 

być może wystąpi taka sytuacja, że wniosek będzie złożony i rozpatrzony 

pozytywnie, a rozmawiając z firmami okaże się, ze szpital nie jest w stanie wykonać 

tego zadania i nie dojdzie do podpisania umowy. Podkreśliła, że z powodu wielu 

wątpliwości, poprosiła o obecność Pana Bartłomieja na dzisiejszym posiedzeniu, 

ponieważ głównym celem są potrzeby szpitala i zabezpieczenie, czy wykonywane 

jest minimum, a na informatyzację szpitala musi wydać 1 mln zł w przeciągu dwóch 
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lat, ale nie ma projektu. Nadmieniła, że to było tematem rozmowy z wicestarostą, 

ponieważ nie widziała zasadności złożenia wniosku, niemniej jednak rozmawiając  

z Prospenem i bankiem, stwierdziła, że może ciężar przenieść na obszary, które są 

zasadne mocniej, a odciążyć te, które nie są pierwszą potrzebą, wiec szpital będzie 

musiał podjąć wysiłek finansowy na informatyzację, różnica czy w projekcie, czy nie 

jest taka, że inne kwestie będą zależne. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział,  

że placówka jest operatorem Usług Kluczowych, a zbliża się nowelizacja ustawy 

narzucająca kolejne wymogi i w projekcie jest jeden z punktów, który w momencie 

realizacji spełnia te wymogi, a mowa o wymianie serwera pocztowego. Dodał,  

że obszar wniosku spełnia nie tylko dzisiejsze potrzeby, ale również te, które mogą 

powstać w przeciągu kilku miesięcy i lat. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pomija fakt,  

że jeśli wydac 1 milion zł, a w drugiej sytuacji wydać tę samą kwotę, ale zyskać  

5,5 milionów zł, to jest to wariant dyskusyjny. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 1 milion zł jest dyskusyjny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał dlaczego. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to sztuczna inteligencja, która jest fajną wartością, ale nie jest pierwsza potrzebą,  

a reszta jest związana z pierwszymi potrzebami, stąd decyzja o złożeniu wniosku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w piśmie jest 

wymienione, że są postawione dwa warunki albo wydzielenie środków na oddzielnym 

subkoncie, promesa bankowa, od której Pani twierdzi, że konieczne byłoby płacenia 

odsetek i dziwi go, że samo oświadczenie o zamiarze finasowania i uważa, że jest 

cos na rzeczy, na przykład, że konieczne będzie dołożyć. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeśli jest 

złożony wniosek i okaże się wadliwy, to nie wie jak zostanie ocenione oświadczenie, 

może to zależy od reprezentacji, która podpisze ten wniosek i to będzie wymagać 

uzupełnienia, ale na ten moment trudno jej powiedzieć, bo nie posiada takich 

informacji. Dodała, ze podziela zdziwienie Pana skarbnika i nie tylko ona, ale wielu 

dyrektorów szpitali oraz Bank gospodarstwa krajowego, ale tak są skonstruowane 

wymogi. Nadmieniała, że Pan, który zajmuje się przygotowywaniem wniosków w tego 

typu projektach, powiedział, że takie oświadczenia są składane.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że znalazł 

odpowiedź na pytanie, czy dokumentem potwierdzającym spełnienie kryteriów może 

być promesa wystawiona przez prezydenta miasta czy skarbnika miasta zgodnie  

ze sposobem reprezentacji i brzmi ona, że tak, dokument może mieć formę 

oświadczenia, przyrzeczenia, udzielenia wsparcia finansowego. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest przyrzecznie 

udzielenia wsparcia finansowego i nie ma mowy o zamiarze. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jest to gra słów, 

a istotą będzie wniosek do uzupełnienia i może zostać wskazane, żeby oświadczyć 

lub zabezpieczyć, zatem wiąże się to ze zwołaniem sesji i przekazaniem środków  

w formie dotacji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. Zapytał, czy 

zadanie będzie realizowane w szpitalu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że przeczytał, 

czy dokumentem potwierdzającym spełnienie kryterium może być pisemne 

oświadczenie organu założycielskiego o pokryciu ww. wydatków w przypadku 

uzyskania dofinansowania i odpowiedź brzmi tak. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że można awanse 

wskazać, że powiat nie posiada, ale jeżeli wniosek zostanie pozytywnie rozpatrzony, 

to te środki zabezpieczy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że na każdym 

etapie nawet przed podpisaniem umowy można jej nie podpisać. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że na złożenie 

wniosku czasu nie ma. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Dodała,  

że na to co będzie się działo później, jeśli złożymy wniosek damy sobie czas. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że rozmawiała 

pani dyrektor z BGK, że nie ma czasu na przyznanie promesy, ale ten czas się 

pojawił. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że prowadzi rozmowy z bankiem, który sprawdza zabezpieczenia szpitala pod kątem 

projektów z KPO. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że gdybyśmy 

oświadczenie dziś przekazali, a Pani dyrektor oświadczy, że uzyska promesę  

na tę środki. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, 

czy uzyska, ponieważ zależne jest od tego jaką uzyska ocenę przez bank.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że Zarząd musi, 

a Pani dyrektor może. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

twierdzi, że jest to łatwa decyzja, w ten sposób nie stawia sprawy.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd musi  

i pani dyrektor też musi, ponieważ te 150 urządzeń za chwilę również trzeba będzie 

wymienić. Zapytał, czy fakty się zgadzają. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, 

ponieważ nie jest to od niej zależne, czy bank udzieli wsparcia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że 150 urządzeń, 

które Pan Bartłomiej wskazał należy wymienić, ponieważ kończy się wsparcie, 

dodatkowo serwer pocztowy, a na to środki muszą znaleźć. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że prowadzi 

rozmowy z bankiem oraz jest w procesie analizy. Dodała, że nie ma oferty z Banku 

Gospodarstwa Krajowego, ale stara się o środki w celu zabezpieczenia, bo programy 

z KPO maja się pojawiać. Nadmieniła, że są jeszcze projekty dotyczące lądowiska 

oraz windy i w tym zakresie również czeka na ruchy, więc prowadzi te rozmowy, jest 

prowadzona analiza pod kątem, na jaka kwotę na inwestycje może szpital liczyć  

od BGK. Podkreśliła, że jeśli szpital miałby od BGK otrzymać kredyt, to oczywiste 

jest, że po drugiej stronie musi być zabezpieczenie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że szpital 

otrzymał informację o posiedzeniu Zarządu w dniu 7 maja. Dodał, że nabór na rozwój 

infrastruktury, który został ogłoszony w październiku ubiegłego roku, a został 

rozstrzygnięty w marcu tego roku szpital został oceniony negatywnie ze względu  

na niespełnione kryteria. Zapytał, jakie to były kryteria. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w zakresie pracowni endoskopowej, analiza rynku i kosztorys zostały przekazane 

do wykonania podmiotowi zewnętrznemu, posiada analizę rynku, dokumentacja jest 

przekazana zgodnie z procedurami, wniosek złożonym przez firmę zewnętrzną  
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w drodze uzupełnienia wniosku została poproszona o informację i nie zostało  

to uwzględnione, było wprowadzone podobnie jak w przypadku geriatrii. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w karcie 

oceny jest podany powód. Zapytał, jaki to powód.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że związany z analizą rynku. Dodała, że może przekazać tę kartę. Nadmieniła,  

że ocenili jako niedostateczne oszacowanie sprzętu i aparatury medycznej, ale były 

szacunki i analizę rynku, pełna dokumentacje w sprawie, która została złożona, mieli 

dużo bardziej szacunki dokładne niż w przypadku geriatrii, ale nie zostało  

to uwzględnione. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w tym 

przypadku szacunki również są takie by nie popełnić tego błędu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na etapie złożenia wniosku są. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że w planowanych naborach z KPO jest jeszcze jeden nabór w niedługim czasie  

z obszaru inwestycja D.1.1. oraz rozwój i modernizacja infrastruktury centrów opieki  

i podmiotów leczniczych. Zapytał, czy tu też Pani dyrektor ma jakieś plany, ponieważ 

będzie taki sam problem jak w tym przypadku, że VAT będzie niekwalifikowany. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

wszystkie środki z KPO są niekwalifikowane. Dodała, że nie wie jakie będą wymogi, 

ponieważ w przypadku oddziału geriatrycznego, pracowni endoskopowej VAT był 

znacznie wyższy i nie było uwag w tym zakresie. Podkreśliła, że nie było konieczne 

pokrycie, ale było z nadwykonań z Narodowego funduszu Zdrowia i udowodnił 

szpital, że te nadwykonania są na takiej wartości, a środków nie na koncie,  

a mimo to była to wystarczająca forma zabezpieczenia. Powiedziała,  

że w cyberbezpieczeństwie są zupełnie inne wymogi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie pyta  

o formę zabezpieczenia, ale o plany na przyszłość, ponieważ mając na względzie,  

że powie Pani, iż jest pomysł na złożenie wniosku, który niedługo zostanie ogłoszony 

i tam również konieczne będzie dołożyć środki, to być może ważniejszy będzie ten 

drugi projekt niż ten, o którym rozmawiamy dzisiaj, a zarówno szpital jak i powiat nie 

mają nieograniczonych funduszy. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się z Panem 

Wicestarostą. Dodała, że potrzeba czasu, by wiedzieć co potrzeba w drugim 

naborze, to co dyrektor chce jest niezmienne, czyli pracownie endoskopowe, 

ponieważ jak się pojawi konkurs, to wiadomo, że szpital musi być przygotowany,  

bo główną role gra czas, a nie udała się w naborze dotyczącym onkologii,  

a dokumentacja jest przygotowana, ponieważ jest to obszar ważny i zasadny dla 

placówki. Zaznaczyła, że kolejnym ważnym elementem jest winda, na którą projekt 

już jest wykonany i być może w modernizacji zostanie zawarte oraz lądowisko jest 

ważne. Nadmieniła, że trwają pracę nad przystosowaniem przestrzeni pod oddział 

pulmonologiczny, a w KPO jest refundacja możliwa i ma to na uwadze. Podkreśliła, 

że są przestrzenie, gdzie wie co szpital chce i czeka na projekty, ale nie wie jaka 

będzie forma zabezpieczenia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jaka nie 

będzie, to środki będą potrzebne. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła i dodała,  

że dlatego prowadzone są rozmowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego o kwocie 

kredytu na inwestycje w zakresie KPO, zabezpieczenia wkładów i są to kwoty  

4,5 mln zł, a nie jak w przypadku geriatrii 2 mln zł. Powiedziała, że nie wie na jakim 

etapie się to zakończy, ponieważ cały czas szpital jest poddawany analizie, przesyła 

dane i jeśli będzie w stanie i na jakim poziomie, to poinformuje Zarząd. Nadmieniła, 

że robi starania, ale należy pamiętać, że bank nie ocenia szpitala ani dobrze, ani źle, 

ponieważ ma ujemne kapitały własne na poziomie 40 mln zł, więc wskaźniki nie 

kształtują się dobrze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ponowi  

to co powiedział, 14 maja podczas rozmowy na temat projektów z KPO, wtedy kiedy 

dyrektor powiedziała, że nie jest zainteresowana, by Zarząd informować możliwie 

wcześnie, ponieważ wtedy mogą się przygotować do tego i żeby nie powtórzyła się 

sytuacja z dzisiaj. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że mogła 

niezwłocznie przyjść i przekazać i wtedy Zarząd by wiedział, że są to informacje 

świeże, a teraz niepotrzebnie są domysły, że ona z czymś zwlekała.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tu nie ma 

mowy o zwlekaniu, tylko gdyby w poniedziałek ktoś na to spojrzał, to trafiłoby to jutro 

i byłoby za późno, a są procedury zwołania Zarządu.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że rozmawiała 

z Panem skarbnikiem. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że fakt, iż to pismo 

zostało zauważone, to jest jego zasługa, ponieważ zaczął drążyć ten temat. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział,  

że kontaktowała się ze skarbnikiem w tej kwestii. Dodała, że jeżeli mowa o KPO to 

jest to dynamiczna sytuacja. Podkreśliła, że w przypadku akredytacji, to rozpoczyna 

czynności wstępne, ponieważ chce ją uzyskać dla szpitala, jednak nie będzie to tanie 

przedsięwzięcie i przedstawi koszty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaki jest koszt 

utrzymania wszystkich komputerów, ponieważ z tabeli wynika, ze jeśli 

zainwestowane będzie, to koszt będzie wynosił rocznie 244 tys. zł. zapytał, jaki jest 

obecnie koszt utrzymania podobnej infrastruktury i jeżeli nie skorzystamy z programy, 

to w ciągu dwóch lat za jaka kwotę będzie konieczny zakup sprzętu. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział, że jest 

to łączny koszt licencji, które w tym momencie konieczne jest zakupić. Dodał,  

że wiele z tych licencji, których konieczne było przedłużenie, to było zakupione  

w ramach projektu dotyczącego e-usług, więc było z dofinansowania i był to jedyny 

poniesiony koszt w czasie trwania projektu. Powiedział, że są to nowe, dodatkowe 

koszty, które należy wziąć pod uwagę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy są to dodatkowe 

koszty. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki potwierdził. 

Powiedział, że są to nowe, dodatkowe koszty, które należy wziąć pod uwagę  

po zakończeniu okresu utrzymania projektu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaki koszt wyniesie 

wymiana obecnie funkcjonującego sprzętu w ciągu dwóch lat najbliższych lat.  

Pan Bartłomiej Kotala - kierownik Działu Informatyki powiedział, że tak jak 

zostało wcześniej wspomniane około 1 mln zł, ponieważ nie jest w stanie ocenić 

teraz, jakie koszty zostaną poniesione związane z zakupem stacji roboczych, 

ponieważ przez KPO rynek podniósł ceny. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że był to kolejny 

dylemat, ponieważ wartość usług bardzo wzrosła.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że został 

niedawno ogłoszony nabór wniosków na pracownie w szkołach i jest ogrom 

komputerów do zakupienia i będą duże przetargi i problem z dostępnością. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział,  

że posiada informacje, że nie wiadomo jak będzie kształtowała się dostępność oraz 

ceny. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że przy tym 

wniosku był bardzo duży dylemat i on nadal jest i nie można tego odczytywać jako 

jakąkolwiek presję. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, na dzień dzisiejszy jaki 

jest koszt najważniejszych zakupów by spełnić warunki 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki odpowiedział, że jest 

to wspominany 1 milion zł, ponieważ konieczna jest wymiana stacji roboczej, 

zakupienie nowej licencji do Firewall bez którego można wyłączyć sieć w szpitalu, 

ponieważ hakerzy okradną dane, więc jest to konieczność, bo nie ma innego 

rozwiązania. Dodał, kończą się licencje systemu zabezpieczającego stacje 

roboczych przez złośliwym oprogramowaniem i jest to kolejny wydatek do podjęcia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że w tym 

projekcie zostały ujęte koszty, które są konieczne do podjęcia. Dodała,  

że korzystając z faktu, że dowiedziała się, że może we wniosku ująć pewne 

elementy, więc zostały ujęte, te które konieczne. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że podsumowując albo 1 mln zł bez dotacji albo 1,2 mln zł z dotacją powiat musi 

wydać.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że nie do końca tak jest. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że termin 

realizacji tego projektu to jest maj przyszłego roku i zakładając, że udałoby się 

wszystko pomyślnie zrealizować, zapytał, jakie są konsekwencje, jeśli nie udałoby się 

zakupić odpowiednich sprzętów, co się wtedy stanie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, ze może 

być nawet korekta finansowa, ponieważ są to środki unijne, więc ryzyko jest tego 

typu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, korekta, czyli co. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że pomniejszenie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że odebranie 

finansowania i korekty są różne, może być 25% a nawet 100%  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zostanie 

podpisana umowa na prawie 6 mln zł, a wystąpi korekta finansowa i co będzie dalej.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego 

są te rozmowy, ustalenia na temat dostępności na rynku pewnych rzeczy raz 

manewrowanie pewnym zakresem, ponieważ tabela w piśmie była wielokrotnie 

zmieniana, aby było to możliwe do zrealizowania, choć nie mówi, że łatwe. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział, że jest 

bardzo duże ryzyko. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że bardzo późno 

został ogłoszony konkurs, szpital co prawda liczył, że taki projekt może się pojawić. 

Pan Bartłomiej Kotala – kierownik Działu Informatyki powiedział,  

że program był przekładany około 6 miesięcy i pomimo spotkań w których brał udział, 

nie było wiadomo co będzie przedmiotem finansowania, jednak zapewniali że trwają 

są konsultacje i nie było możliwość przygotowania się wcześniej, dopiero  

po ogłoszeniu rozpoczęły się przygotowania. Podkreślił, że był bardzo dużo zapytań  

i firmy nie  otrzymywały informacji zwrotnych od producentów i dostawców. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jak ocenia Pani szansę 

pozytywnej decyzji o finansowaniu i jak ocenia szansę zrealizowania tego projektu. 

Powiedział, że skoro 1 mln zł trzeba wydać, czyli te środki szpital posiada. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała że skoro 

trwają rozmowy o kredycie, to znaczy, że środków nie ma, bo jeżeli miałby je to nie 

musiałby brać kredytu inwestycyjnego i nie miałby zobowiązań wymagalnych. 

Zaznaczyła, że nie jest to pierwsza sytuacja, kiedy szpitale nie posiadają środków. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wspominany  

1 mln zł co miałby być od razu wydany. 

Pan Bartłomiej Kotala - kierownik Działu informatyki powiedział, że to nie 

znaczy, że ma być od razu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ten milion zł będzie 

realizowany przez okres jednego, dwóch czy może pięciu. 
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Pan Bartłomiej Kotala - kierownik Działu informatyki odpowiedział,  

że przez ten rok i pierwsze dwa kwartały przyszłego roku, ze względu na fakt w tym 

roku stacje trzeba zmodernizować stacje, a w marcu kończy się licencja  

na oprogramowanie Firewall i należy rozpisać postępowanie przetargowe i zakupić 

nowe licencje a najlepiej nowy sprzęt by usprawnić siec, więc nie jest to wydatek, 

który musiałby być wykonany w tym momencie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak jak 

zostało oszacowane to w tym roku zostanie wydane około 800 tys. zł. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wystarczyło tak w piątek porozmawiać na Zarządzie, ponieważ odbywał się po 

sesji Rady Powiatu, a Pani dyrektor potraktowała ich niepoważnie. Dodał, że Zarząd 

wykonał krok przesuwając posiedzenie na czwartek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że martwi  

go brak certyfikacji szpitala i dziwi go fakt, że jeszcze wieluńska placówka go nie ma 

skoro wiele szpitali już ją i wynika z tego otrzymywanie wyższych stawek 

ryczałtowych z NFZ dla tych szpitali oraz są większe szanse na otrzymanie 

dofinansowania. Dodał, że jest zaskoczony takim lekkim podejściem do tematu,  

bo pierwsze akredytacje zostały wydane w roku 2023, a placówka zdrowotna 

zastanawia się, czy będzie się starać, czy nie  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie jest 

to lekkie podejście tylko wiąże się to z wysokimi kosztami.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z jakimi i ile one 

wynoszą. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dostosowanie wszystkich procedur jednak nie potrafi ich wszystkich teraz 

wymienić, ponieważ są prowadzone rozmów na ten temat. Dodała, że kontaktowała 

się z Panem profesorem, który zajmuje się przeprowadzaniem szpitala przez proces 

akredytacji i jest otwarta na ten temat, ale nie będzie wchodzić w szczegóły, 

ponieważ nie ma przy sobie dokumentów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie widomo, 

ile szpital stracił przez nie posiadanie certyfikacji.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na ten 

moment szpital nie stracił jeszcze. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił posiedzenie 

Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Pani 

dyrektor prosi Zarząd o przygotowanie oświadczenia o zamiarze podjęcia działań  

w celu zabezpieczenia wkładu własnego dla wniosku na cyberbezpieczeństwo  

ze środków Powiatu Wieluńskiego. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem prośby w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o udzielenie gwarancji zabezpieczenia wkładu własnego dla wniosku  

o dofinansowanie w ramach inwestycji D1.1.2 Przyspieszenie procesów transformacji 

cyfrowej ochrony zdrowia poprzez dalszy rozwój usług cyfrowych w ochronie zdrowia 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 roku zadań zlecanych przez Powiat 

Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że inne organizacje również chciały się zgłosić  

i prawdopodobnie będzie ogłaszany jeszcze jeden konkurs oraz zostały środki 

finansowe. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 341/25 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji 

w 2025 roku zadań zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom 

pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 341/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji 

kryzysowej w 2025 r. 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że komisja konkursowa spotkała się w dniu 22 maja, 

oferta spełniała wszystkie wymogi formalne i został oceniona pozytywnie, więc 

powiat wieluński  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 



 

27 
 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 342/25 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r. (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 342/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

 Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania pomocy 

zdrowotnej nauczycielom szkół i placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wieluński. 

 

 

Z sali obrad wychodzi Pan Krzysztof Dziuba. Zarząd Powiatu obraduje  

w czteroosobowym składzie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Bożenę 

Krej – naczelnik Wydziału Edukacji oraz udzielił głosu Pan skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że w projekcie 

uchwały, w paragrafie pierwszym jest zapis, że pomoc finansowa w wysokości 50% 

kosztów poniesionych przez nauczycieli. Zapytał, czy konsultowała się Pani 

naczelnik z innymi jednostkami, w jakiej wysokości ta pomoc jest udzielana. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała,  

że kontaktowała się z innymi powiatami i różnie kształtuje się pomoc, ponieważ jest 

w wysokości 70%, 50%, wszystko zależy od środków w budżecie. Dodała,  

że wysokość tej pomocy jest uznaniowa. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w Gminie 

Czarnożyły jest również przyznawana taka pomoc. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma.  

pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ta uchwałą spełnia 

zapotrzebowanie na ten rok. 

Pan Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że jest 

jeszcze jeden termin do końca października, czyli dwa razy w ciągu roku mogą być 

składane wnioski.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy w każdym 

przypadku Zarząd określa procent pomocy. 

Pan Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji potwierdziła. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 343/25 w sprawie przyznania pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół i placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wieluński (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 343/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 8 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” są trzy materiały do rozpatrzenia. Powiedział,  

że pierwszym materiał jest pn.: „Rozpatrzenie wniosku członka Zarządu Powiatu  
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w Wieluniu Pana Łukasza Dybki o wykonanie bramy przejazdowej z drugiej strony 

budynku Starostwa Powiatowego w Wieluniu.”. Poinformował, że wspólnie z Panem 

wicestarostą byli u Burmistrza i rozmawiali o konieczności wymiany całego 

ogrodzenia z tyłu budynku, ponieważ siatka już zniszczona i w nie najlepszym stanie. 

Dodał, że Pan Burmistrz powiedział, że będzie uczestniczył w partycypacji  

w kosztach i będzie wykonana awaryjna brama przejazdowa przy straży miejskiej. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że preferowałby, 

aby nie była awaryjna tylko żeby był przejazd. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będzie rozpatrywane, czy jest możliwość, żeby wyjechać, ponieważ wyjazd jest 

bezpośrednio na chodnika w parku. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest możliwość 

przesunięcia chodnika. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że niekoniecznie, ponieważ kończy się działka starostwa, ale będą prowadzone 

jeszcze w tym temacie rozmowy. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” takim rozpatrzeniem wniosku Pana radnego.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z wnioskiem jednogłośnie (przy  

4 głosach „za”) podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi wnioskodawcy,  iż trwają 

rozmowy z Burmistrzem Wieluniu na temat wykonania awaryjnej bramy przejazdowej 

przy Straży Miejskiej oraz o konieczności wymiany całego ogrodzenia Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. Zaznaczył, że Gmina Wieluń będzie partycypować  

w kosztach ww. zadania (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejnym materiał do rozpatrzenia w tym punkcie jest „Zapoznanie z wnioskiem 

radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotra Kędzi i przekazanie go do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi.”. Powiedział, że jest 
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przygotowane pismo przekazujący wniosek do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział w Łodzi żeby się ustosunkowali do złożonych wniosków. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w związku  

z faktem, na sesji nie padły odpowiedzi na zadane pytania, tylko przedstawiciel skupił 

się na materiale dotyczącym inwestycji, w związku z tym postanowił złożyć wnioski 

pisemne.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że przekażą wnioski w celu odpowiedz na wnioski radnego Kędzi. Zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z wnioskiem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wnioskiem radnego Rady Powiatu 

w Wieluniu Pana Piotra Kędzi złożonym na XVI sesji Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 

23 maja 2025 r. i przekazał go do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ostatnim materiał w tym punkcie jest: „Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady 

Powiatu w Wieluniu Pana Waldemara Borczyka złożonego na XVI sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu z dnia 23 maja 2025 r. i przekazanie go do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi.”. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z wnioskiem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wnioskiem radnego Rady Powiatu 

w Wieluniu Pana Waldemara Borczyka złożonym na XVI sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 23 maja 2025 r. i przekazał go do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9 

Wolne wnioski. 

 

 

Na XXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu nie zostały zgłoszone 

żadne wnioski.  

 

 

Pkt 10 

Zamknięcie XXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  


